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Frdhcis Laplante Photographe

Québec
J3R 4A1

SPECIAL DISCOUNT
Giving Free photos taken by me!

About Us

Best Photographer in Sorel-Tracy

When you book Francis Laplante Photographer, you book a passionate and highly
qualified photographer based in Sorel-Tracy with a large portfolio of major
projects. | capture the citizens of my cities and publish them on the internet. Call
me today at + 1450-232-3380 | am free for sociological and political projects. | can
not wait to work with youl/Lorsque vous réservez Francis Laplante Photographe,
vous réservez un photographe passionné et hautement qualifié basé a Sorel-
Tracy avec un large portefeuille de projets majeurs. Je capture les citoyens de
mes villes et les publie sur Internet. Appelez-moi aujourd'hui au + 1450-232-3380
Je suis libre pour des projets sociologiques et politiques. J'ai hate de travailler
avec vous!

Capturing every moment

| excel in sociology and politics, my photos are public that my eye is like the eye of
a surveillance camera | take care of shooting throughout the region and
elsewhere when | travel. All my years doing photography | take citizen snapshots
that | make everyday popular models .../J'excelle en sociologie et en politique,
mes photos sont publiques et mon ceil est comme I'ceil d'une caméra de
surveillance que je prends soin de filmer dans toute la région et ailleurs lorsque je
voyage. Toutes mes années de photographie, je prends des photos de citoyens
que je fabrique tous les jours avec des modeles populaires

A unique approach

What hired to photograph, it would be a mistake to think that my job is amateur
quality. My camera is upscale and you can expect to receive high resolution
photos quickly | work for free for me the important thing is the picture | take from
you. So | can propose to create a range of photos and series unpublished/Ce qui
a été embauché pour photographier, ce serait une erreur de penser que mon
travail est de qualité amateur. Mon appareil photo est haut de gamme et vous
pouvez vous attendre a recevoir des photos haute résolution rapidement. Je
travaille gratuitement pour moi. L'important est la photo que je prends pour vous.
Je peux donc proposer de créer une gamme de photos et de séries inédites

Amenities

24/7 availability
Debit & Credit cards accepted
Free consultation

Instant photos

Select Category
Photography Services
Citizen Photoshoots
Find out more
Photography

Other Photoshoot
$1.00

shooting
Find out more

Public Relations Photography
$20.00

an hour
Find out more

Publisher

Publisher Service
$0.25

on internet website
Find out more

Walking Tours

City Tour
$5.00

an hour
Find out more

Send a Message
An email will be sent to the owner
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| acceet the Terms & Conditions and Privac¥ & Cookies Polic¥ of UENI.

I'm happy to receive relevant uEdates from UENI bi email or SMS.

Please note that Francis Laplante Photographe may not be able to honour
booking requests made.

Please note, your booking request will be subject to the merchant's booking
conditions.

Areas Covered
Montreal

Contact Us

230 Bonin

Sorel-Tracy

Québec

J3R 4A1
ancislaplante69@outlook.fr
1450 232 3380

ttps://www.franciskalisheartistepeintresculpteur.comr
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